
Shromáždění členů spolku Unijazzu  

10. června 2023, Bar U Emy, Lhotka-Svinaře 
 

 
Zápis: 
Přítomni: viz prezenční listina (uložena k nahlédnutí v sídle spolku) 
Za výbor omluven Igor Láník, za revizní komisi omluveny Ludmila Knappová, Adéla Vojáčková 
 
Program 
1. Projednání výroční zprávy za rok 2022 včetně hospodaření 
2. Vyjádření revizní komise 
3. Schválení výroční zprávy za rok 2022 včetně hospodaření 
4. Volba výboru a revizní komise na další období 
5. Členské příspěvky na rok 2024 
6. Informace o dosavadním průběhu roku 2023, výhled a informace o přípravě a stavu jednotlivých projektů, 

případné návrhy a opatření revizní komise 
7. Případné podněty členů a diskuse k dalším tématům 
 
Shromáždění schvaluje  
Program shromáždění 
Hlasování 
pro: všichni přítomní 
proti: 0 
zdržel se: 0 
 
1. Projednání výroční zprávy za rok 2022 
Předsedkyně Dana Makovská předložila a okomentovala výroční zprávu.  
 
2. Zpráva, případně návrhy a opatření revizní komise 
Za RK Jan Lamser: členové se v roce 2022 scházeli častěji, a to i se členy výboru či pracovníky Unijazzu, zejména 
kvůli otevření nové Čítárny. Revizní komise bez připomínek. 
 
3. Schválení výroční zprávy za rok 2022 včetně hospodaření  
Shromáždění schvaluje Výroční zprávu spolku Unijazz za rok 2022 včetně hospodaření. 
Hlasování 
pro: všichni ostatní přítomní 
proti: 0 
zdržel se: 1 
Do 30. 6. bude zpráva odeslána na Ministerstvo kultury ČR, Magistrát hl. m. Prahy, SFK, JMK, město Boskovice, 
MČ Praha 6, MČ Praha 3, MČ Praha 5 a zveřejněna na webových stránkách spolku. 
 
4. Volba výboru a revizní komise na další období 
Členové navrhují, aby výbor i revizní komise pracovaly v dalším období ve stávajícím složení. 
Výbor: Dana Makovská, Dagmar Šwarzová, Jana Hlédiková, Jana Niedermayerová, Petr Knapp, Milan Jakeš 
Kárník a Igor Láník 
Revizní komise: Jan Lamser, Ludmila Knappová a Adéla Vojáčková 
Hlasování 
pro: všichni přítomní 
proti: 0 
zdržel se: 0 
 
5. Členské příspěvky na rok 2024 
Členové navrhují minimální výši členského příspěvku v roce 2024 ponechat ve stávající výši 1.200 Kč / student 900 
Kč s elektronickým UNI, nebo 1.500 Kč / student 1.200 Kč s tištěným UNI, s možností rozdělení do dvou 
pololetních splátek. 
Hlasování 
pro: všichni ostatní přítomní 
proti: 0 
zdržel se: 1 

 
6. Informace o dosavadním průběhu roku 2023, výhled a informace o přípravě a stavu jednotlivých projektů 
V úvodu Jana Černá Hlédiková zdůraznila, že v aktuální situaci, kdy se za poslední dva roky výrazně zvedly 
náklady na všechny aktivity, je potřeba klást velký důraz na aktivní hledání dalších finančních zdrojů a fundraising. 
Dotace a granty pro aktivity Unijazzu v tomto roce zatím zůstaly ve stejné výši (což je skvělé, ale při inflaci to 
v zásadě znamená méně peněz) a v příštích letech mohou podle aktuálních informací klesnout. Proto tedy žádost 
na všechny členy a příznivce, aby byli také aktivní a spolu s pracovníky Unijazzu hledali nové možnosti. 



Od podzimu aktualizujeme webové stránky Unijazzu, s novým prostorem jsme spustili nové stránky Čítárny, pak 
následoval Kaštan a na podzim bude mít nový web Unijazz jako takový. 
 
Kaštan (informovala Dana Makovská) 

- program v Kaštanu nadále připravuje Antonín Kocábek, na podzim chystáme mj. opět Unifest, na prosinec 
adventní program a plánujeme oživit pravidelnými programy kavárnu Únik. Strukturu programu upravujeme podle 
zájmu o jednotlivé pořady, takže byl např. zvolen nový formát setkávání osamělých písničkářů, místo pravidelného 
měsíčního letos letní a podzimní, opět je velký zájem o venkovní koncerty před koncem školního roku. 

- klubová noc P6 – po úspěšných dvou letech se složitě řeší letošní termín, vypadá to na začátek prosince, 
zúčastněných subjektů je moc 

- na jaře jsme přijali novou provozní občerstvení v Kaštanu, vč. zahradní restaurace Terezu Jungwirthovou 
- velkým úkolem je připravit k pronájmu podkrovní prostor, který do nedávna sloužil jako dočasná kancelář Unijazzu 

 
Boskovice (informovala Jana Černá Hlédiková) 
- festival je v zásadě připravený, v obvyklém formátu a rozsahu, ve Fokusu se s ohledem na výročí rozdělení 

republiky věnujeme Slovensku 
- letošní speciální česko-německý projekt Culture Clash zaujal v ČNFB a dostal pozvání do Berlína na festival 

občanské společnosti, kde ČNFB oslaví 25 let od vzniku 
 
Čítárna (informovali Honza Minařík a Anna Marie Hradecká) 
- Anna Marie nastoupila jako dramaturgyně v lednu, pořád se to učí, moc ji to baví 
- na léto se inspirovala Kaštanem a chystá akustické busking koncerty 
- od podzimu plánujeme cca 3 pořady týdně, abychom dali možnost posezení návštěvníkům i bez programu 
- aktuálně jsme zveřejnili dotazník pro návštěvníky, abychom mohli vyhodnotit, co funguje a co případně nastavit 

jinak 
- velká pochvala od provozního Honzy Minaříka a Dany Makovské, za to, jak Anna Marie pracuje 
 
UNI (informovala Jana Černá Hlédiková) 
- šéfredaktorem je stále Ondřej Bezr, jeho zástupkyní Anna Mašátová, grafiku dělá David Rambousek a o 

distribuci se od loňského léta stará Josefína Frýbová 
- dotazy a podněty: 

o zařazení předplatitelů elektronické verze časopisu do newsletteru, aby dostali informaci, že vyšlo nové 
číslo 

o nezvážit možnost prodeje jednoho článku? 
 
Alternativa (informovala Jana Černá Hlédiková)  
- aktuálně končí další série workshopů pro mládež, podle plánu každý rok tyto aktivity postupně rozšiřujeme 
- na jaře koncerty volné série, samotný festival opět v listopadu, program už je na webu 
- Alternativa se jako partner účastní projektu, který žádá o evropský grant na léta 2024–2027, hlavním 

organizátorem je Muzzix z Lille, se kterými spolupracujeme již řadu let, na podzim budeme znát výsledek, 
pokud grant získáme opět rozšíříme aktivity pro nejmladší generaci, tentokrát ve spolupráci s konkrétními 
školami 

 
Pobočný spolek (informovala Dana Makovská) 
-  pobočný spolek aktuálně oslaví 4 roky fungování v Boskovicích v Panském dvoře 
-  stále běží z velké části na dobrovolné bázi, ale postupně se alespoň částečně profesionalizuje, už druhým 

rokem zaměstnává produkčního a v létě plánuje převzetí kavárny z pronájmu do vlastního provozu 
 
7. Podněty členů a diskuse k dalším tématům 
Diskuse k probíraným tématům proběhla průběžně. 
 
 
V Praze dne 10. června 2023 
 
Zapsala a za správnost odpovídá: Jana Hlédiková 
 
Ověřila: Dana Makovská 


